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MØTELEDERE: Berit Blindheim, Anna Granqvist 

 

AVSLUTNING AV PILOTPROSJEKT KUNSTHALLEN 

Orientering fra evalueringsmøtet 26.01.23, som Vibeke og Hilde Flikke holdt. Nesodden 
kommune, Nesodden Kunstnere og Vanntårnet fikk komme med innspill. Hallen heter fra nå 
«Annekset» og forsøkes leies ut, men interessen så langt har vært lav. Man må se litt 
nærmere på prisen, å vurdere om den er for høy. 

Man har fått erfaringer fra Bærum Kunsthall, som har lykkes, men det løste seg først etter 7 
år.  De mener det handler om å være litt vågal i startfasen. Å få kommunen med på laget er 
viktig da det lettere utløser midler fra Kulturrådet etc. Man kan søke midler til 
kompetanseutvikling av kommunen.  

 

LOFT OG BODER, HUSET 
Boder i kjelleren i huset og utbygging på loftet. Neste uke starter loftsutbyggingen, i første omgang til 
7 stk. Leies ut fra 1. februar. Det kan bli noe støy fra loftet, men det får vi tåle. 

Når det gjelder utleie av rom på huset, er alle rom utleid pr idag. 

STRØM 
Det var en veldig høy strømregning i desember, 80.000 kr. Alle må skru ned temperaturen 
når de ikke er på rommet sitt. 

HJEMMESIDEN OG INTRANETT 

Alle styredokumenter og møtereferater ligger nå trygt ute på hjemmesiden. Du kan logge inn 
med  

Brukernavn: Leietaker    
Passord:  Intranett2022 

Gamle leietakere er nå slettet fra intranettet på Facebook.  

 

UTLEIE AV KJØKKENET 

En interessent vil begynne å leie kjøkkenet 2-3 ganger pr uke til catering. Det er indisk mat, 
og hun begynner sannsynligvis med dette i mars. Det ble litt diskusjon om problematikk hvis 



det blir snakk om take-away, og at fremmede kommer inn i huset og gangene. Det må løses 
på en trygg måte isåfall. 

SKILTING 

Det jobbes med ny skilting nede i veien da dette sannsynligvis er blitt ødelagt av hærverk. 
Uansett trenger vi ny skilting da caféen og Kunsthallen er satt på pause. Kom gjerne med 
innspill til dette. 

 

FELLESVERKSTEDER 

Skal vi legge ned eller ruste opp fellesverkstedene? Kan de ha flere funksjoner? Maling og 
grafikk-rom, lino og tresnitt... Jenny Maria Rydhagen hadde nylig kurs i silketrykk for 
leietakere, og har planer om flere ut over våren. Har tenkt å annonsere eksternt også. Det 
mangler en overordnet plan for verkstedene. Hun tilbød seg å lage en, som kan være lett 
tilgjengelig i en perm (?) 

 

DIVERSE 

- Vi fikk høre at Trine Mauritz etterlyser utstyret for 100.000 kr, som er bevilget av 
Kulturrådet til farging av garn etc. Det er bl.a. store skap, kjele, termometer. Ingen på 
møtet visste hvor dette var. Hvem vet hvor dette er? 
 

- Det ble også tatt opp problemet med farlige gasser i gangen nede pga ingen utlufting 
etter keramikkovn etc. Hva gjør vi? 
 

- Det ble uttrykt behov for en trykkpresse eller en skikkelig printer på huset.  
 

- Ingvild Myhre presentert en farge for maling av «mellomrommet» utenfor caféen. 
Det var en vakker rust-farge, som ble godkjent. 
 

- I fremtiden skal info om husmøter etc legges ut på facebook, ikke bare på tavlen i 
gangen. 
 

- Det kom også et ønske fra eksterne eks-leietakere om å få komme innom og møte 
likesinnede til lunsj innimellom. 
 

- Ruta ønsket at vi kunne møttes oftere til en lavterskel fest og dans på en fredag eller 
lørdag kveld, som vil gjøre mye for miljøet på huset. F.eks annenhver måned. Mange 
var enige i dette. 

 

Ref: Randi Hofstad Spieler 


